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معاون روابط کار وزارت تعاون کار و     
رفاه اجتماعی:

دشمن در تلاش برای تعطیل کردن 
کارخانجات است

رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  کار  روابط  معاون 
برای  تلاش  درحال  دشمن  گفت:  اجتماعی 
تعطیل کردن شهرک های صنعتی و کارخانجات 
ما است، سیاست ما مقررات زدایی به منظور 

تسهیل در روند تولید داخلی است.
علی حسین رعیتی فرد در نشست هم اندیشی 
رفع موانع تولید که به عنوان یکی از برنامه های 
محوری کنگره شهدای کارگر شهرستان فلاورجان 
برگزاری نشست  از  قدردانی  برگزار شد، ضمن 
از  اندیشی رفع موانع تولید به عنوان یکی  هم 
برنامه های محوری کنگره شهدای کارگر شهرستان 
فلاورجان در سال جاری اظهار داشت: خداوند 
در  سایه سار ولایت  در  که  هستیم  شاکر  را 
طوفان هایی که دشمن برای کشور ایجاد می کند 
مقام عظمای ولایت سکان داری کشور را بر عهده 
دارد. وی ضمن اشاره به حماسه ۹ دی و سومین 
سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی، با 
تاسی از توجه شهید سلیمانی به جایگاه ولایت 
نکات  از  یکی  افزود:  ایشان  از  نقل جملاتی  با 
مهم که دربیانات سردار باید همواره به آن توجه 
داشته باشیم غنیمت شمردن فرصت ها در شرایط 

بحرانی است.
رعیتی فرد با اشاره به تاریخچه انقلاب اسلامی 
بیان  مختلف  انتخابات های  در  مردم  و حضور 
کرد: در کشور ما ۳۶ بار انتخابات برگزار شده و 
بیش از ۹۰۰ میلیون رأی در صندوق های ریخته 
این است که مردم  بیانگر  این موضوع  شده و 
در ادوار مختلف سرنوشت خودشان را انتخاب 

کرده اند.
کشور  دشمنان  کرد:  اضافه  ادامه  در  وی 
و  فضا  وقتی  اسلامی،  انقلاب  وقوع  ابتدای  در 
آرمان های انقلاب را دیدند؛ تلاش کردند این فضا 
اقدامات  کودتای نوژه،  کنند،  خفه  نطفه  در  را 
شخصیت های  ترور  گروهک ها،  و  قومیت ها 
انقلابی و افراد مؤثر در انقلاب از مسائلی بود 
که پس از انقلاب کشور با آن مواجه بوده است.

حوزه  در  ما  اینکه  بیان  با  مسئول  مقام  این 
صنعت از همان اوایل انقلاب و در دوران جنگ 
تحمیلی با تحریم مواجه بوده ایم، ابراز داشت: 
رقم همه فشارهایی  کارفرمایان علی  و  کارگران 
که بود در دو حوزه خط مقدم و خط تولید برای 
تأمین نیازهای کشور و نیازهای جنگی ایثارگرانه 
درگیر  ما  امروزه  کرد:  تاکید  وی  کردند.  تلاش 
جنگ های مختلف ترکیبی، هیبریدی، اعتقادی 
جنگ ها  این  که  هستیم  روایت ها  جنگ  و 
اهدافی همچون ایجاد تزلزل و تلقین اینکه مردم 
نمی توانند را دنبال می کنند.این در حالی است 
که نخبگان کشور با استفاده از ظرفیت های کشور 
در حیطه های مختلف صنعت و تولید اقدامات 

گسترده ای انجام داده اند.
رعیتی فرد با اشاره به بیانات رهبری در دهه 
اخیر مبنی بر اینکه مهمترین مساله ما جنگ 
اقتصادی است، گفت: برای مقابله با این جنگ 

سیاست های اقتصاد مقاومتی را ابلاغ کرده اند.
وی با بیان اینکه دشمن در حال تلاش برای 
تعطیل کردن شهرک های صنعتی و کارخانجات 
ما هستند، مطرح کرد: علی رغم مشکلات زیادی 
که وجود دارد سیاست ما در وزارتخانه مقررات 
روند  تسهیل گری در  منظور  به  هست  زدایی 

تولید داخلی است.
رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  کار  معان روابط 
اجتماعی تصریح کرد: ما باید همه در خدمت 
ارکان تولید در جوامع کارفرمایی و کارگری باشیم 
و به عنوان متولی تنظیم روابط کار باید مسائل 

هر دوطرف کارگر و کارفرما را در نظر بگیریم.
رعیتی فرد با بیان اینکه صدور مجوزها با حداقل 
زمان در دستور کار قرار دارد، عنوان کرد: برای 
سریع تر کردن روند انجام کار نظارت پسینی قرار 
دادیم که روند کار در مراحل اولیه با تأخیر مواجه 
نشود و پس از صدور مجوز نیز مجدداً نظارت 

صورت گیرد.
این مقام مسئول یادآور شد: در حوزه ایجاد 
اشتغال بزرگترین مساله ما مهارت است و ما اگر 
کارگران ماهر را هم خوب حفظ و تربیت نکنیم 
با مشکل  در کارخانه ها و شهرک های صنعتی 
تأمین نیروی کارگر متخصص به صورت جدی در 
سال های آتی مواجه هستیم. از یک هزار و ۴۰۰ 
کارگر  فلاورجان، ۱۴۶ شهید،  شهید شهرستان 
هستند. نشست هم اندیشی رفع موانع تولید به 
عنوان یکی از برنامه های محوری کنگره شهدای 
کارگر شهرستان فلاورجان با حضور معاون روابط 
کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، مدیرکل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان و جمعی از 
و  کارگران  نمایندگان  و  شهرستانی  مسئولین 
کارفرمایان به میزبانی شرکت نیرو کلر در سالن 

اجتماعات شهرک صنعتی اشترجان برگزارشد.

معاون راه و شهرسازی اردبیل خبر داد؛
اجرای ۷ پروژه بازآفرینی شهری 

در پارس آباد

و  راه  کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  معاون   
شهرسازی استان اردبیل گفت: ۷ پروژه بازآفرینی 
شهری با اعتبار ۱۰ میلیارد تومان در پارس آباد 

اجرا می شود.
 محمد حسین زاده زارع در نشست مشترک 
با مسئولان راه و شهرسازی و شهرداری و شورای 
اجرای  راستای  در  کرد:  اظهار  آباد،  پارس  شهر 
بازآفرینی  طرح های  ویژه  به  مشترک  پروژه های 
شهری نیازمند اهتمام جدی دستگاه های دخیل 
هستیم. وی با بیان اینکه برای شهرستان پارس 
آباد ۷ طرح بازآفرینی شهری تعریف شده است، 
خاطرنشان کرد: از این تعداد تنها سه پروژه با 
پیشرفت فیزیکی ۵۰ درصد به مرحله اجرا رسیده 

است.
و  راه  کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  معاون 
نهادها  همکاری  عدم  اردبیل  استان  شهرسازی 
ابتر  اصلی ترین دلیل  از  را  ذیربط  ارگان های  و 
ماندن این طرح ها دانست و بیان کرد: در بحث 
بازآفرینی شهری پروژه های بسیار خوبی از جمله 
سالن ورزشی و پایگاه سلامت در شهرستان پارس 
آباد تعریف شده ولی از آنجایی که در تحویل 
زمین این پروژه ها به مشکل برخوردیم و ادارات 
مربوطه موفق به تحویل زمین نشدند مجبور به 

لغو قرارداد شدیم.
حسین زاده زارع شهرستان پارس آباد را به دلیل 
نیازمند  داشتن مناطقی همچون زیر نهر تراب 
بازآفرینی و ارائه مشوق های لازم برای اجرای این 
طرح ها اعلام کرد و گفت: با توجه به اینکه در این 
خصوص همکاری لازم با راه و شهرسازی استان 
مقدور  نیز  اعتبارات  جذب  امکان  نشده  انجام 

نیست.
وی مساعدت ویژه فرمانداری پارس آباد را در 
جذب اعتبارات پروژه های بازآفرینی یادآور شد و 
خواستار همکاری ادارات ورزش و جوانان، مرکز 
این  موفق  اجرای  در  شهرداری ها  و  بهداشت 

پروژه ها شد.
و  راه  کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  معاون 
سال های  در  افزود:  اردبیل  استان  شهرسازی 
گذشته بیش از ۷۷۰ تن قیر رایگان به شهرستان 
همکاری  با  که  یافته  اختصاص  آباد  پارس 
هدف  محلات  در  شهر  شورای  و  شهرداری 

استفاده شده است.
قیر  تن   ۶۰ اختصاص  از  زارع  زاده  حسین 
این شهرستان خبر  برای  رایگان در سال جاری 
داد و تصریح کرد: براساس قولی که مدیرعامل 
شهرسازی  و  راه  کل  مدیر  و  شهری  بازآفرینی 
استان داده اند موظف هستیم کل معابر خاکی 
که توسط شهرداری احصا و در محدوده محلات 
بافت فرسوده قرار دارند را با قیر رایگان آسفالت و 

تحویل مردم دهیم.
و  راه  کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  معاون 
پروژه  پنج  تعریف  از  اردبیل  استان  شهرسازی 
جدید با ۷ میلیارد تومان اعتبار در سال جدید 
از محل اعتبارات محرومیت زدایی در شهرستان 
پارس آباد خبرداد و بیان کرد: در راستای جذب 
راهکارهای  تمام  نیمه  پروژه های  برای  اعتبارات 

مناسب اندیشیده می شود.
حسین زاده زارع جذب مشارکت های مردمی را 
در نوسازی، بهسازی و یا احداث ساختمان های 
جدید در داخل بافت فرسوده یادآور شد و گفت: 
تمامی پیمانکاران، سازندگان و انبوه سازان که در 
سطح شهرستان پارس آباد فعالیت می کنند باید 
در زمینه مردمی سازی و مشارکت های مردمی با 
شرکت بازآفرینی شهری همکاری لازم را داشته 

باشند.
و  راه  کل  اداره  ساختمان  و  مسکن  معاون 
شهرسازی استان اردبیل از اختصاص پنج بسته 
تشویقی از طرف دولت برای مالکان و سازندگان 
داد  خبر  هدف  محلات  و  فرسوده  بافت  داخل 
شامل  تشویقی  بسته های  این  کرد:  اظهار  و 

تسهیلات و تخفیف در انشعابات است.
حسین زاده زارع خاطرنشان کرد: کسانی که 
در بافت های فرسوده اقدام به ساخت می کنند 
از ۵۰ تا ۱۰۰ درصد تخفیف شهرداری ها برخوردار 
تومان  میلیارد  تخصیص ۳۰۰  از  وی  می شوند. 
تسهیلات برای هر واحد به مالکان و یا سازندگانی 
 ۱۵۰ گفت:  آباد خبرداد و  پارس  شهرستان  در 
میلیون تومان از این تسهیلات با سود صفر درصد 

ارائه می شود.

گذشته ۳۰۰  سال  اینکه  اشاره  با  حاجیان  علی   
اظهار  شد،  رضوان  باغ  آرامستان  در  سرقت  مورد 
داشت: سارقان قاب های عکس آلومینیومی مزارها را 
می دزدند و از این رو برای متوفیان جدید از قاب های 
عکس مزار استفاده نمی شود و به شهروندان توصیه 

می شود روی سنگ مزار تصویر متوفی حک شود.
وی ادامه داد: طی یک سال اخیر با بالا بردن امنیت 
آرامستان باغ رضوان و اضافه کردن ۱۳ دوربین مدار 
بسته به ۹۹ دوربین قبلی تعداد سرقت ها به ۵۵ 
مورد در سال جاری کاهش یافته است و ۵۵ سارق 
دستگیر و به مراجع قضائی معرفی شدند؛ امسال 
سرقتی نبوده که سارقان قطعات دزدی شده را از 

آرامستان ببرند.
شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
اصفهان با اشاره به اینکه از یک هزار و ۲۰۵ هکتار 
وسعت آرامستان باغ رضوان تاکنون ۳۰۵ هکتار آن 
بهره برداری شده، افزود: بخش یک باغ رضوان از 
قطعه یک تا ۴۵، بخش دوم قطعات ۵۰ تا ۶۶ و 
بخش سوم قطعات ۷۰ تا ۹۰ را شامل می شود که 

تعرفه های آنها متفاوت است.
حاجیان با بیان اینکه تعرفه های قبور در قطعات 
یک، دو و سه در سایت اینترنتی این مجموعه اعلام 
این خصوص شفاف عمل شده است،  شده و در 
تاکنون هیچ هزینه  این مجموعه  خاطرنشان کرد: 
اضافه بر مبلغ مصوب شورای شهر بابت فروش مزار 

و خدمات دریافت نکرده است.
برای  قبر  قیمت  بالاترین  اکنون  داد:  ادامه  وی 
دفن در قطعه یک باغ رضوان ۳۲ میلیون تومان و 
پیش فروش آن ۴۸ میلیون تومان است و پایین ترین 
قیمت قبر مربوط به قطعه ۹۰ فاز سه با یک میلیون 

و ۷۰۰ هزار تومان است.
شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
اصفهان ابراز داشت: هیچ قبر مخفی در آرامستان 

وجود ندارد و برای هیچ کسی رزرو نمی کنیم.
روزانه ۲۲ نفر در باغ رضوان دفن می شوند

حاجیان با بیان اینکه آرامستان باغ رضوان تا ۵۰ 
سال آینده ظرفیت دفن دارد و دارای ۶ هزار قبر دو 
طبقه است، اضافه کرد: هم اکنون روزانه بین ۲۰ تا 

۲۲ نفر در این آرامستان دفن می شوند.
شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
فضای سبز  هکتار  اینکه ۱۶۰  به  اشاره  با  اصفهان 
آرامستان باغ رضوان حفاظتی در برابر آلاینده ها و 
اصفهان محسوب می شود، خاطرنشان  ریه شرق 

کرد: باغ رضوان اصفهان بزرگترین مجموعه فضای 
سبز را در میان ارامستان های کشور دارد.

شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
این  سبز  فضای  توسعه  اینکه  بیان  با  اصفهان 
مجموعه را ادامه می دهیم، اظهار داشت: در یک 
سال اخیر نیز سه هکتار فضای سبز این مجموعه 

گسترش یافته است.
وی با اشاره به حذف اتوکلاو و ضایعات بیمارستانی 
برای دفن در آرامستان باغ رضوان افزود: این عمل 
از نظر محیط زیستی اشتباه بود و به آلودگی محیط 
این  دفن  انجام شده  تلاش های  با  که  می انجامید 
ضایعات در باغ رضوان تعطیل شد و برای امحا به 

سازمان مدیریت پسماند منتقل می شود.

شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
اصفهان، احداث تصفیه خانه برای سالن تطهیر باغ 
رضوان را یکی از اقدامات مهم این سازمان دانست 
و گفت: آب خروجی از سالن تطهیر غیر بهداشتی 
است و حتی نباید دفن شود که پیش تر دفن می شد 
اما با احداث تصفیه خانه در ماه های اخیر این آب به 
آزمایشگاه می رود و پس از تصفیه برای درختان غیر 

مثمر آرامستان استفاده می شود.
حاجیان با بیان اینکه هم اکنون ۶ هزار لیتر آب 
روزانه در آزمایشگاه تصفیه می شود، اضافه کرد: طی 
یک سال اخیر مصرف اب های زیرزمینی برای آبیاری 
فضای سبز مجموعه باغ رضوان کاهش یافته است 
و با استفاده از طرح های دانش بنیان آبیاری یک 

جریب فضای سبز مجموعه با استفاده از حسگرهای 
هوشمند، انجام می شود.

وی با اشاره به صرفه جویی ۳۲ درصدی در مصرف 
آب شرب در باغ رضوان، افزود: آب شرب در آب 
شرب  آب  آرامستان،  سقاخانه های  و  سردکن ها 

شهری است. 
شهرداری  آرامستان های  سازمان  مدیرعامل 
اصفهان با اشاره به هوشمند سازی موتورخانه ها و 
تأسیسات برق باغ رضوان، اظهار داشت: ۳۵ درصد 

مصرف برق در این مجموعه کاهش یافته است.
غیرحضوری  خدمات  ارائه  به  اشاره  با  حاجیان 
سازمان آرامستان ها، اضافه کرد: سند قبور در حال 

حاضر الکترونیکی صادر می شود.

 مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان:

قابهایآلومینیومیآرامستانباغرضواناصفهاندزدیدهمیشود
 مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان با اشاره به وقوع ۳۰۰ سرقت در باغ رضوان طی سال گذشته، گفت: بالا بردن امنیت آرامستان 

با افزایش دوربین های مدار بسته سبب کاهش این معضل شد.

طی یک سال 
اخیر با بالا 

بردن امنیت 
آرامستان 

باغ رضوان و 
اضافه کردن 

1۳ دوربین 
مدار بسته به 

99 دوربین 
قبلی تعداد 
سرقت ها به 
55 مورد در 
سال جاری 

کاهش یافته 
است

رئیس اداره امور حقوقی منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان:
۷۶۲ هکتار از عرصه های طبیعی کردستان رفع تصرف شد

رئیس اداره امور حقوقی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۷۶۲ هکتار از اراضی منابع 
طبیعی استان با صدور حکم قضایی رفع تصرف شد.

به گزارش روابط عمومی منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان، وریا محمدی اظهار داشت: این میزان اراضی رفع تصرف شده 
بر اساس آرای اجرایی صادره واحدهای اجرای احکام دادگستری شهرستان ها انجام شده است.

وی اضافه کرد: در اجرای ماده ۵۵ قانون حفاظت از جنگل ها و مراتع، هزار و ۸۳ فقره پرونده در مدت یاد شده برای تخریب 
و تصرف عدوانی در سطح یک هزار و ۱۱ هکتار تشکیل شد و ۱۰ هزار و ۲۶۴ پرونده در دستگاه قضا در حال رسیدگی است.

رئیس اداره امور حقوقی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان تاکید کرد: برابر ماده ۲۰ »قانون هوای پاک« مرتکبین 
به جزای نقدی و حبس محکوم خواهند شد.

وی گفت: علاوه بر این ماده قانونی، در خصوص آتش زدن درختان جنگلی، بوته ها، بقایای گیاهی در مزارع و باغات بر اساس 
ماده ۶۷۵ و ماده ۶۸۸ قانون مجازات اسلامی و ماده ۲ و ۲۲ قانون نحوه جلوگیری از آلودگی هوا و ماده ۴۵ و ماده ۴۷ قانون حفاظت از 

جنگل ها و مراتع، آتش زدن در جنگل و مرتع جرم محسوب می شود.
محمدی با بیان اینکه در راستای ماده ۲۰ "قانون هوای پاک" طرح نهضت ملی تولید نهال در دست اجراست، اضافه کرد: سهم استان از نهضت جهادی یک 
میلیارد اصله نهالی در کشور، سالانه چهار میلیون نهال است. وی افزود: در اجرای ماده ۴۲ قانون حفاظت از جنگل ها و مراتع ۱۴۷ فقره پرونده قضائی برای 

قطع هفت هزار و ۱۱۶ اصله درخت و نهال تشکیل شد.
محمدی یادآوری کرد: در اجرای ماده ۴۷ این قانون برای رسیدگی به آتش سوزی در اراضی جنگلی و مرتعی استان هم چهار فقره پرونده به مساحت ۳۷ هکتار 
تشکیل و به مراجع قضائی ارسال شد. وی گفت: در شرایط مطلوب صیانت و حفاظت از هر ۱۰ هزار هکتار جنگل و هر ۵۰ هزار هکتار مرتع به یک نفر نیروی 
آموزش دیده و متخصص نیاز دارد و انتظار می رود خود مردم و فعالان منابع طبیعی نیز به عنوان حافظان انفال الهی در این خصوص همکاری و مشارکت فعالانه 

در حفاظت از منابع طبیعی داشته باشند تا بتوان این ثروت های خدادادی را به خوبی حفاظت کرد.
رئیس اداره امور حقوقی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری کردستان ضمن دعوت مردم به مشارکت فعالانه در امر حفاظت از منابع طبیعی به عنوان بزرگترین 
سرمایه ملی از شهروندان خواست گزارش تخریب، آتش سوزی و تصرف اراضی ملی را به سامانه رایگان و ۲۴ ساعته ارتباطی ۱۵۰۴ و ۱۳۹ یگان حفاظت جنگل 

و مرتع گزارش دهند.

مدیرکل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان عنوان کرد
آبگیری ۸میلیون مترمکعبی سازه های آبخیزداری هرمزگان طی بارندگی

مدیرکل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان از آبگیری بیش از ۸میلیون مترمکعبی سازه های آبخیزداری هرمزگان طی بارندگی های 
هفته گذشته خبرداد.  

سیدمحمدنور موسوی گفت: طی بارش های ۵ الی ۷دیماه تعداد ۴۶ سازه آبخیزداری در سراسر استان آبگیری حدود ۲۰تا ۱۰۰ 
درصدی داشته اند. بیشترین میزان آبگیری این سازه ها در شهرستان های جاسک ، پارسیان و بندرلنگه گزارش شده است. 
مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان حجم آبگیری سازه ها در سطح استان را بیش از ۸ میلیون متر مکعب اعلام طی بارندگی دو 

روزه اعلام کرد.
موسوی با اشاره به بارندگی های اخیر افزود: بایستی به نحوی در جهت کاهش خسارت بارندگیهای سیل آسا برنامه ریزی 
نمود تا در جهت افزایش پوشش گیاهی و تقویت سفره های آب زیرزمینی و در نهایت افزایش تولید کشاورزی و امنیت غذایی 
اقدام شود. وی گفت:هرمزگان دارای ۱۷ حوزه آبخیز با وسعت ۱۰ میلیون هکتار که حدود ۳۰ درصد آن در استان های همجوار 
فارس، کرمان و بوشهرقرار دارد و میزبان سیلاب های ورودی از استان های مذکور است. به گفته وی، بی شک تلاش در جهت کنترل 
فرسایش و رسوب به خصوص در حوزه آبخیز سدهای میناب، جگین، سرنی، شمیل و نیان در شرایط اقلیمی و جغرافیایی استان هرمزگان که کم آبی مهمترین 

مانع توسعه این خطه به شمار می رود از جمله مهمترین اقدامات زیربنایی در راستای عمران، آبادانی و پیشرفت استان محسوب می شود.
موسوی تاکید کرد: مجموعه فعالیت های آبخیزداری به منظور اعمال مدیریت حوزه های آبخیز علاوه بر اهدافی چون حفاظت از عرصه های طبیعی، مهار 
سیل، کنترل فرسایش خاک و جلوگیری از پر شدن سدها و مخازن از رسوبات، مهار روانابها و استحصال آب و پایدار سازی منابع آبی چاهها، چشمه ها و قنوات 

به عنوان مهمترین نیاز کشاورزان، مرتعداران، دامداران و دیگر آبخیز نشینان و بهره برداران حوزه های آبخیز مد نظر قرار می گیرد.
موسوی ابرازداشت: اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری طی سالیان گذشته پتانسیل های آبخیزداری منطقه را با اهداف فنی و جامع خود هماهنگ کرده و از 
این پتانسیل جهت دستیابی به اهدافی که همان ، کنترل فرسایش و رسوب، حفظ و احیای پوشش گیاهی، تامین آب کشاورزی، توسعه و تولید پایدار کشاورزی 

و امنیت غذایی و در نهایت عمران و آبادانی منطقه است.
وی افزود: استفاده کرده است و بیشترین اقدامات خود را حول محور مذکور برنامه ریزی کرده است به نحوی که بیشترین سازه های آبخیزداری در بالادست 
چاه های کشاورزی، قنوات، اراضی کشاورزی، چشمه سارها و مناطقی احداث شده است که تاثیر مستقیم در تولید پایدار کشاورزی، ایجاد اشتغال و امنیت 

غذایی به خصوص تولیدات محصولات خارج از فصل در استان هرمزگان می باشد.

استاندار کرمانشاه:

 استاندار کرمانشاه با اشاره به ضرورت عدالت در توزیع اعتبارات 
گفت: ساماندهی مناطق حاشیه نشین از اولویت های کرمانشاه 

است.
 محمدطیب صحرایی در دیدار فرماندهان و مسئولان قرارگاه 
منطقه ای نجف اشرف و سپاه حضرت نبی اکرم )ص( استان با اشاره 
به رشادت ها و همراهی های سپاه پاسداران در خدمت رسانی به 
ملت ایران اسلامی، تأمین امنیت و مقابله با توطئه های دشمنان 
و بیگانان ابراز امیدواری کرد که این همراهی ها و هم افزایی ها با 
همکاری دیگر نیروهای نظامی و انتظامی به منظور کمک همه جانبه 
به استان همچنان ادامه پیدا کند و کرمانشاه به قله های پیشرفت در 

زمینه های مختلف دست پیدا کند.
افزایی و  استاندار کرمانشاه خواستار هم  محمدطیب صحرایی 
همدلی همه ارگان ها برای رسیدن به توسعه پایدار کرمانشاه با توجه 

به ظرفیت های موجود شد و اظهار کرد: ظرفیت های استان آنقدر 
زیاد است که انسان با فکر کردن به این مزیت ها به آینده برای حل 

مشکلات امیدوار می شود.
تأمین  برای  جدیت  با  باید  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  استاندار 
معظم  تأکیدات مقام  به  کنیم  تلاش  اقتصادی  نیازمندی های 
رهبری در سنوات گذشته در موضوع اقتصاد و معیشت مردم اشاره 
و تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب اسلامی با هوشمندی و درایت 
طی سال های گذشته همواره به موضوع اقتصاد در راستای حل 
مشکلات معیشتی مردم توجه ویژه داشته اند که ما وظیفه داریم 

مسیر عزتمند ترسیم شده برای ایران اسلامی را ادامه دهیم.
وی بیان کرد: باید استان کرمانشاه را با همکاری همه دستگاه ها 
با توجه به شرایط موجود به شأن و جایگاه اصلی خود و توسعه 
پایدار برسانیم که این از مهم ترین و با اولویت ترین کارها در استان 

کرمانشاه است.
محمدطیب صحرایی کرمانشاه را استانی دارای سرمایه های مادی 
و معنوی با مردمانی مهربان، شریف و با صداقت عنوان کرد و ادامه 
داد: در استان کرمانشاه باید گام های بلند و مؤثر همراه با اجرای 
برنامه های هدفمند برای بالفعل کردن ظرفیت ها و مزیت های آن 

برداریم.
استاندار کرمانشاه توجه به ساماندهی حاشیه نشینی و توزیع 
اعتبارات و تسهیلات بر اساس عدالت در تمامی نقاط استان را 
از سیاست های اصلی دولت عنوان کرد و گفت: حتماً ساماندهی 
مناطق حاشیه نشین جز اولویت های کاری ما خواهد بود و نگاه 
عدالت محور به ارائه خدمات و اعتبارات در استان خواهیم داشت.

و  سازندگی  بسیج  کرد:  نشان  خاطر  صحرایی  محمدطیب 
بسیج دانش آموزی می توانند پیشتاز و پیشگام اجرای برنامه های 
ساماندهی مناطق حاشیه نشین استان باشند و ما از این برنامه ها 

حمایت می کنیم.
یعنی  خود  اخیر  نشست های  به  همچنین  کرمانشاه  استاندار 
حضور در نشست مشترک هیئت دولت و استانداران و نشست با 
تمامی نمایندگان مردم استان در مجلس شورای اسلامی اشاره کرد 
و افزود: خوشبختانه در نشست مشترک هیئت دولت و استانداران 
استان کرمانشاه مطرح شد و رئیس  از سوی  پیشنهادات خوبی 
جمهور محترم هم بر عملی ساختن این پیشنهادات تأکیدات کردند.
وی ادامه داد: همچنین در دیدار با نمایندگان مردم استان در 
مجلس شورای اسلامی علاوه بر اینکه این موضوع یعنی برگزاری 
چنین نشستی با حضور تمامی نمایندگان در سنوات گذشته کم 
پیشبرد  راستای  در  همراهی  و  افزایی  هم  بر  آن  در  بوده  سابقه 

برنامه های استان تأکیدات لازم انجام شد.
وی با بیان اینکه در خدمت رسانی هرگز کوتاهی نخواهم کرد، 
گفت: برای اجرای برنامه های توسعه ای و همه جانبه استان پرانگیزه 
و امیدوار هستم و بدون تردید با توجه به ظرفیت های موجود و 
کرمانشاه،  آینده  مسئولین،  و  ارگان  همه  افزایی  هم  و  همراهی 

درخشان خواهد بود.
در این نشست سردار عظیمی فرمانده قرارگاه منطقه ای نجف 
)ص(  اکرم  نبی  حضرت  سپاه  فرمانده  ریحانی  سردار  و  اشرف 
گزارشی از آخرین وضعیت امنیت استان کرمانشاه و خدمات رسانی 
سپاه پاسداران در حوزه های مختلف به مردم ارائه و برای همراهی 
و حمایت از برنامه های دولت مردمی و استاندار کرمانشاه اعلام 

آمادگی و حمایت کردند.

ساماندهیمناطقحاشیهنشینازاولویتهایکرمانشاهاست


